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                                                                                                       Stara cesta 13           
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC                                                   1356 Dobrova   
                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka:  011-0012/2016-5 
Datum:   04.05. 2016   
 

Z A P I S N I K 
12. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 4. maja 
2016 ob 20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, 
Andreja Grabner, Irma Kavčič, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, 
Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc in Ana Žerovnik. 

Odsotni: - 

Ostali prisotni: Nadja Prosen Verbič, predstavnica Našega časopisa, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh 
in Mateja Tavčar, občinska uprava. 
 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnik 12. 
redne seje občinskega sveta. Na zapisnik ni bilo pripomb, predlagani zapisnik je bil potrjen.   
 
Predlagani dnevni red:  

1. Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah v k.o. Šujica 
2. Razpolaganje s presežkom prihodkov nad odhodki zavodov, katerih ustanoviteljica je občina 

Dobrova- Polhov Gradec 
3. Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2015  
4. Vprašanja in pobude svetnikov 
5. Razno  

- seznanitev s Poročilom o delu NO v letu 2015  
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 1) Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah v k.o.  
          Šujica 
 
Seji se je pridružila Andreja Grabner.  
 
Predsedujoči seje je prisotne člane občinskega sveta seznanil s predlagano vsebino gradiva in sicer s 
sprejemom sklepa o statusu javnega dobra lokalnega pomena, ki ga pridobijo nepremičnine, vpisane v 
zemljiški knjigi kot last občine Dobrova-Polhov Gradec, po seznamu, ki so ga člani občinskega sveta 
prejeli z gradivom. Navedena zemljišča v naravi predstavljajo kategorizirano javno cesto JP 567293 Selo-
novo naselje in novozgrajeno komunalno infrastrukturo na območju OPPN Selo. S sprejetjem sklepa 
postanejo predmetne nepremičnine v skladu z njenim namenom ob enakih pogojih namenjena vsem za 
javno rabo.  
  
Razprave pod obravnavano točko dnevnega reda ni bilo. Zato je župan predlagal občinskemu svetu v 
sprejem naslednji  
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Sklep 66/1/12 
Občinski svet sprejme predlog sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah v 
k.o. Šujica. 
 
Za je glasovalo 16 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 
Ad 2) Razpolaganje s presežkom prihodkov nad odhodki zavodov, katerih ustanoviteljica je  
          občina Dobrova- Polhov Gradec 
 
Predsedujoči seje je občinskemu svetu predstavil razloge za sprejem predlaganega sklepa, ter predlog o 
uporabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnega zavoda OŠ Dobrova, javnega zavoda OŠ 
Polhov Gradec, javnega zavoda Polhograjska graščina ter predstavil podelitev pooblastila županu s strani 
občinskega sveta, da v skladu s predlogi ravnateljev oziroma direktorja zavoda sam odloči o uporabi oz. 
razporeditvi ustvarjenega presežka prihodkov nad odhodki ter o tem poroča občinskemu svetu.  
 
K razpravi sta se priglasila občinska svetnika Matjaž Dolinar in Andreja Grabner. 
 
Po zaključeni razpravi je župan Franc Setnikar predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji    
 
Sklep 67/2/12 
Občinski svet sprejme  
- predlog Sklepov o uporabi presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnih zavodov OŠ 

Dobrova, OŠ Polhov Gradec in JZ Polhograjska graščina  
- predlog Sklepa, s katerim se župana pooblasti, da odloča o uporabi presežka prihodkov nad odhodki 

iz preteklih let javnih zavodov v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2015  
 
Župan je predstavil povzetek zaključnega računa za leto 2015, po odstotku realizacije, tekočih odhodkih, 
transferih, investicijskih odhodkih, iz gradiva, ki so ga člani občinskega sveta prejeli pod obravnavano 
točko dnevnega reda.  
K razpravi sta se priglasila občinska svetnika Matjaž Dolinar in Andreja Grabner. 
 
Po zaključeni razpravi je župan Franc Setnikar predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji    
 
Sklep 68/3/12 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Zaključni račun proračuna občine Dobrova – 
Polhov Gradec za leto 2015, v predlaganem besedilu. 

Za je glasovalo 16 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov 
 

 

Franc Rejec Pobuda za postavitev omaric poleg hidrantov v naseljih v občini, za prvo gašenje

Marjan Pograjc Pobuda za nasutje cest na območju KS Dobrova. Seznam cest bo posredoval občinski upravi 

Anton Zibelnik Pobuda za vzpostavitev zaščitnih filtrov na elektronski pošti- ogromna količina nezaželjene elektronske pošte

Anton Potočnik ponovna pobuda št. 103- Pobuda za postavitev table za obvestila o smrti (poleg zastave) na pročelju Gasilskega doma na Dobrovi
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Župan Franc Setnikar je pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, poročal tudi 
občinskemu svetu o dogodkih: 
- v zvezi z gradnjo centra - arhitekt je občino in kmetijsko zadrugo z elektronskim sporočilom seznanil 

o potrjeni arhitekturni zasnovi, s katero se zadruga tudi strinja, da so z njo izpolnjene prostorske 
zahteve zadruge. KZ je pred tremi tedni seznanila občino, da dokler ne dobi ustrezne grafike od 
arhitekta, ne more sodelovati v nadaljnjih pogovorih;  

- investicija »Dostop do OŠ Dobrova« se uspešno nadaljuje in zaključuje, prav tako tudi investicija 
»Most  Zalog«. Nadaljuje se gradnja mrliške vežice v Šentjoštu; 

- v Butajnovi je bil izveden zbor občanov, v zvezi s postavitvijo GSM bazne postaje. Obstaja možnost, 
da se tako zagotovi pokritost občine oz. naselij s signalom. Ustanovljena civilna iniciativa nasprotuje 
nameravani gradnji, išče se alternativne točke za postavitev postaje; 

- v okviru obiska Vlade Republike Slovenije v Osrednjeslovenski regiji bo občina v športni dvorani 
Dobrova gostila košarkarsko tekmo med predstavniki vlade in predstavniki osrednjeslovenske regije; 

- DRSI bo v kratkem pristopila k sanaciji odseka državne ceste med Šujico do gostišča Kramarjev hram, 
na najbolj poškodovanem in nevarnem delu, prav tako pa so v razpisnem postopku še predvidena 
dela za dve daljši celoviti prenovi cestišča v Podrebri in proti Logu; 

- na občini je potekal sestanek z investitorjem in lastniki sosednjih zemljišč pri odmevni gradnji nasproti 
igrišča v Gabrju. Zemljišče bilo umeščeno med zazidljive površine v letu 2000, investitor želi poleg 
obstoječih objektov graditi še šesti objekt. Pojavlja se vprašanje o zadostnosti površin za ustrezne 
parkirne površine. Vabljeni lastniki sosednjih parcel so podali izjavo, da so z gradnjo in objekti v 
njihovi neposredni bližini zadovoljni, kot tudi z delom investitorjev objektov.  

- Franc Rejec- pobudo za postavitev omaric poleg hidrantov bodo preučile ustrezne službe in o rešitvi 
seznanile občinski svet oz. pobudnika.  

- Marjan Pograjc- bo posredoval spisek cest, za katere ocenjuje, da so na območju KS Dobrova 
potrebne popravil. Župan mu je povedal, da so se vzdrževalna dela po občini šele pričela, kot po 
navadi v spomladanskem obdobju.  

- Anton Zibelnik- vprašanje oz. pobuda za zmanjšanje količine nezaželene pošte se posreduje Komisiji 
za informacijsko družbo in ustrezni strokovni službi.  

- Anton Potočnik- občina bo v zvezi s pobudo stopila v stik s predstavniki krajevne skupnosti Dobrova 
in PGD Dobrova, o preučitvi možnosti postavitve table na objektu PGD Dobrova in o zagotavljanju 
ažurnosti podatkov na le-tej.  

Ad 5) Razno  
Občinski svet se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora občine Dobrova- Polhov Gradec za 
leto 2015.  
 
Seja je bila zaključena ob 22.15 uri.  
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


